



THOJ

[FR version]

Thoj est un producteur de musiques électroniques et saxophoniste originaire de la Côte d'Azur, un vrai créatif toujours à la recherche de nouvelles idées. Sa musique est plébiscitée en radio (Radio FG, NRJ, Virgin, ...), et il compte déjà des collaborations aux côtés de Synapson, Fabich, mais aussi un remix pour The Avener sortie en 2020 pour son titre 'Under The Waterfall' qui a été un réel carton.

En 2021, il signe son premier contrat en major chez Universal Music, et sort son titre 'Cold Hearted' avec le chanteur de The Voice OTTA, le titre est alors accompagné d'un clip vidéo et d'une version acoustique. Puis, il revient avec un nouveau single nommé 'Heartbeat', très apprécié du public, et qui lui permet également d'être très joué en radio.

Sur scène, Thoj mixe une House pleine d'énergie accompagné de son saxophone avec lequel il improvise en live. Il propose également une formule 100% live où, à l'aide de ses machines électroniques, de sa guitare et de son saxophone, il interprète avec le chanteur OTTA plusieurs de ses morceaux. Le mélange de ses instruments électroniques et acoustiques apporte une énergie chaleureuse et dansante qui emporte la foule.

Parmi ses performances, il a eu la chance de jouer dans plusieurs festivals tel que le Marvellous Island, Paranormal Festival (Zénith de Nice) ou encore le Néon Festival.

[EN version]

Thoj is an electronic music producer and saxophonist from the French Riviera, a true creative artist who's always looking for new ideas. His music is popular on the radio (Radio FG, NRJ, Virgin, ...), and he already has collaborations with Synapson, Fabich, but also a remix for The Avener released in 2020 for his track 'Under The Waterfall' which was a real hit.

In 2021, he signed his first major label deal with Universal Music, and released his track 'Cold Hearted' with singer from The Voice OTTA, the track was accompanied with a video clip and an acoustic version. Then, he came back with a new single called 'Heartbeat', which is very appreciated by the public and also playlisted on a lot of radio.

On stage, Thoj plays House music DJ sets full of energy while improvising in live with his saxophone. He also offers a 100% live performance, with the help of his electronic machines, his guitar and his saxophone, he interprets several of his tracks with the singer OTTA. The mix of his electronic and acoustic instruments brings a warm and danceable energy that carries the crowd away.

Among his performances, he had the chance to play in several festivals such as Marvellous Island, Paranormal Festival or Néon Festival.

-  **Instagram** : [instagram.com/_thoj_](https://www.instagram.com/_thoj_)
-  **Facebook** : [facebook.com/thoj.music](https://www.facebook.com/thoj.music)
-  **Soundcloud** : [soundcloud.com/thoji](https://www.soundcloud.com/thoji)
-  **Resident Advisor** : [residentadvisor.net/dj/thoj](https://www.residentadvisor.net/dj/thoj)

LAST RELEASES

- Thoj - Heartbeat (Feat. Otta) | Universal Music | 2021
- Thoj - Cold Hearted (Feat. Otta) | Universal Music | 2021
- Thoj – Dans Tes Rêves (Feat. Lisa Pariente) | 96 Musique | 2019
- Thoj – Love For Girls (Feat. Lisa Pariente) | 96 Musique | 2018

REMIXES

- The Avener – Under The Waterfall (Thoj Remix) | Capitol Records | 2020
- Fabich – Talk To Me (Thoj Remix) | Unity Record | 2018
- Gaumar – Yellow (Thoj Remix) | Active Record | 2018

VIDEOS

- Watch his [Clip Video 'Cold Hearted \(feat. Otta\)](#) |
- Watch his [Clip Video 'Cold Hearted - Acoustic Version '\(feat. Otta\)](#) |
- Watch his [Clip Video 'Love For Girls' \(feat. Lisa Pariente\)](#) |

PODCAST

- Listen his [Exclusive Live Mix for TRAX Magazine](#) |

PRESS RELEASES

- Read his paper on France Info : <https://bit.ly/3xdjR34>
- Watch his interview + DJ set on Radio FG : <https://bit.ly/3dBCDtd>

Booking: NISSA LABEL

Contact : Isabelle NICOLAS – 06.11.25.48.61

booking@directproduction.com